
Decentralisaties 

 

We hebben met de decentralisaties een hoop werk moeten verzetten. Voor zover wij kunnen 

beoordelen is dat in Staphorst gewoon goed gegaan. Landelijk veel problemen met de uitbetaling van 

PGB’s,  bij ons amper iets over gehoord. Voorlichting, begeleiding en betrokkenheid zijn de basis van 

succes en de zg. zachte landing heeft gewerkt.  

 

Maar nu moeten we verder, bijvoorbeeld de solidariteit jeugdzorg. We zijn overeengekomen voor 

2015 en 2016 om solidair te zijn met de 11 gemeentes waarmee we samen zorg inkopen. Hebben wij 

een zwaar traject en zijn we meer kwijt dan verwacht, springen andere gemeentes bij en vice versa. 

Voor 2017 moeten we hier een nieuw model voor maken.  We hebben het als kleine gemeente altijd 

goed gedaan en vaak worden we financieel gestraft als we dit samen met andere gemeenten doen. 

We willen eerst een risico inventarisatie voordat we alles in te groot verband vervolgen. Immers het 

doel van decentralisaties is de zorg dichter bij de mensen te brengen, dus niet meteen weer 

opschalen naar dermate grote verbanden waardoor het effect van de decentraliseren weg is.  

 


